
BRM-V.0002.7.2013 
 
 

Protokół Nr XXXI/13 
Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 9 września 2013 r. 
 
 

Sesja odbyła się w sali Regionalnego Centrum Biblioteczno-
Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9b. 
 
Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni – radna 
K. Bednarczyk i radny J. Depo  
W sesji udział wzięli – zastępca burmistrza K. Ziółkowski, skarbnik I. Czarnota, 
gł. specjal. B. Boruszewski i radca prawny T. Kęsik, sołtysi, kierownicy 
wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz osoby zaproszone 
 
Ad.1. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Łyczek otworzył sesję, powitał 
zebranych i przewodniczył obradom. 
 
 
Ad.2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/13 z dnia 12 czerwca i Nr XXIX z dnia 

27 czerwca 2013 r. 
4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie trybie art. 257 pkt 

1 ustawy o finansach publicznych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) unieważnienia uchwały Nr 170/XXVI/13 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 
nieruchomości na terenie gminy Szydłowiec, 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wnoszonej przez właścicieli nieruchomości na terenie 
gminy Szydłowiec, 
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c) wyrażenia zgody na oddanie w trybie bezprzetargowym w dzierżawę 
części nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu na osiedlu 
„Wschód” a stanowiących własność Gminy Szydłowiec, 

d) zmiany uchwały Nr 115/XVIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
11 czerwca 2012 roku w sprawie zasad zatrudniania i określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli psychologów, 
logopedów, pedagogów szkolnych, zasad zatrudniania nauczycieli 
bibliotekarzy oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin nauczycieli sprawujących funkcje kierownicze w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec, 

e) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 
szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 
Szydłowiec, 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2013. 
7. Informacja Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący obrad wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu - 
Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na sesji w dniu 27 czerwca 
2013 r. jako pkt 6 porządku. 
 
Skarbnik Iwona Czarnota w imieniu Burmistrza wniosła o zdjęcie pkt 6a tj. 
podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia uchwały Nr 170/XXVI/13 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 
nieruchomości na terenie gminy Szydłowiec, 
 
oraz pkt 6b tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 
nieruchomości na terenie gminy Szydłowiec, 
 
Przewod. obrad wniósł o zdjęcie z porządku sesji pkt 6d tj. podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 115/XVIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 11 czerwca 2012 roku w sprawie zasad zatrudniania i określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli psychologów, 
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logopedów, pedagogów szkolnych, zasad zatrudniania nauczycieli bibliotekarzy 
oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli 
sprawujących funkcje kierownicze w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Szydłowiec. 
 
Skarbnik I. Czarnota wniosła o wprowadzenie do porządku sesji w pkt 6d - 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szydłowiec, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich.  
 
oraz o wprowadzenie w pkt 6f - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2013-2022 
a punkt 6f ulegnie przesunięciu. 
 
Przewod. obrad poddał zgłoszone wnioski pod głosowanie: 
- wprowadzenie, jako pkt 6: Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na 

sesji w dniu 27 czerwca 2013 r. 
Głosowanie: za – 11 głosów, wstrzymujących się – 1 głos. 
- zdjęcie z porządku sesji pkt 6a 
Głosowanie: za- 13 głosów. 
- zdjęcie z porządku sesji pkt 6b 
Głosowanie: za- 13 głosów. 
- zdjęcie z porządku sesji pkt 6d 
głosowanie: za- 10 głosów, przeciwnych- 1 głos, wstrzymujących się – 1 głos. 
- wprowadzenie do porządku w pkt 6d podjecie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 
2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 
dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz 
ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich, 

Głosowanie: za- 13 głosów. 
- wprowadzenie do porządku sesji zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szydłowiec na lata 2013-2022, 
Głosowanie: za- 9 głosów, przeciwnych- 0 głosów, wstrzymujących się – 3 
głosy. 
 
Przewod. obrad odczytał porządek sesji po zmianach: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/13 z dnia 12 czerwca i Nr XXIX z dnia 

27 czerwca 2013 r. 
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4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie trybie 

art. 257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na sesji w dniu 27 

czerwca 2013 r. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na oddanie w trybie bezprzetargowym w dzierżawę 
części nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu na 
osiedlu „Wschód” a stanowiących własność Gminy Szydłowiec, 

b) zmiany uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
18 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szydłowiec, 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia stawek 
opłat za korzystanie z nich, 

c) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 
Gminę Szydłowiec, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 
2013-2022, 

e) zmian w uchwale budżetowej na rok 2013. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich 
załatwiania. 

12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad.3. 
Przewod. obrad poinformował, że protokół Nr XXVIII/13 z dnia 12 czerwca 
i Nr XXIX z dnia 27 czerwca 2013 r. były wyłożone do wglądu i ewentualnych 
uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Nie zgłoszono 
uwag i wniosków wobec powyższego zaproponował przyjęcie ich bez 
odczytania. 
 
Następnie poddał pod głosowanie protokół Nr XXVIII/13 i XXIX/13. 
za – 9 głosów, wstrzymujących się - 4 głosy. 
Ad.4. 
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Informację z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej 
w Szydłowcu za okres od 27 czerwca do 9 września 2013 roku przedstawił z-ca 
burmistrza Krzysztof Ziółkowski. 

 
I. Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 66/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 czerwca 2013 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu na rok 2013. 

2. Zarządzenie Nr 67/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 czerwca 2013 roku 
w sprawie utworzenia, aktualizowania oraz wykorzystania bazy danych 
o organizacjach pozarządowych pod nazwą „Mapa aktywności organizacji 
pozarządowych działających na terenie Gminy Szydłowiec”. 

3. Zarządzenie Nr 68/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 lipca 2013 roku 
w sprawie powołania Komisji Negocjacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 
postępowania o udzielenie koncesji na roboty budowlane lub usługi 
mającego na celu zawarcie umowy koncesji na świadczenie usług w zakresie 
administrowania majątkiem wytworzonym w wyniku realizacji projektu 
pt. „Międzygminna Strefa Aktywności Gospodarczej i Inkubator 
Przedsiębiorczości w Szydłowcu”. 

4. Zarządzenie Nr 69/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 8 lipca 2013 roku 
w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego p.n.: 
„Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych w Gminie Szydłowiec, 
organizacja i prowadzeniu na terenie Gminy Szydłowiec punktów 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych (PSZOK)”. 

5. Zarządzenie Nr 70/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 lipca 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, położonych 
we wsi Zdziechów, gmina Szydłowiec i powołania komisji przetargowej. 

6. Zarządzenie Nr 71/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 lipca 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Korzyce gmina Szydłowiec i powołania komisji 
przetargowej. 

7. Zarządzenie Nr 72/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 lipca 2013 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, 
położonej w Szydłowcu przy ul. Północnej (pod Rynianką) oznaczonej 
numerami działek 757 i 758. 

8. Zarządzenie Nr 73/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 lipca 2013 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży. 

9. Zarządzenie Nr 74/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 18 lipca 2013 roku 
w sprawie powołania Zespołu do opracowania Strategii Rozwoju Oświaty 
Gminie Szydłowiec na lata 2014 – 2019. 
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10. Zarządzenie Nr 75/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 lipca 2013 roku 
w sprawie powołania Komisji Negocjacyjnej oraz przyjęcia Regulaminu 
postępowania o udzielenie koncesji na roboty budowlane lub usługi 
mającego na celu zawarcie umowy koncesji na świadczenie usług 
administrowania Hotelu "Pod Dębem" zrewitalizowanego w wyniku 
realizacji projektu pt. „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni 
publicznej w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności i dostępności 
infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza”. 

11. Zarządzenie Nr 76/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 lipca 2013 roku 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki 
nr 4207/15 położonej w Szydłowcu przy ul. Wschodniej na rzecz właściciela 
sąsiedniej nieruchomości oznaczonej nr działki 4207/7. 

12. Zarządzenie Nr 77/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 lipca 2013 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
dzierżawy położonych w Szydłowcu na osiedlu „Wschód”. 

13. Zarządzenie Nr 78/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 23 lipca 2013 roku 
w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających 
się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

14. Zarządzenie Nr 79/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 23 lipca 2013 roku 
w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o przyznanie w roku 
szkolnym 2013/2014 pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników 
i materiałów dydaktycznych. 

15. Zarządzenie Nr 80/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 26 lipca 2013 roku 
w sprawie przeprowadzenia treningu systemu wykrywania i alarmowania. 

16. Zarządzenie Nr 81/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 lipca 2013 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2013. 

17. Zarządzenie Nr 82/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 sierpnia 2013 roku 
w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych na rzecz Gminy Szydłowiec. 

18. Zarządzenie Nr 83/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych, 
położonych w Szydłowcu przy ul. Partyzantów i powołania komisji 
przetargowej. 

19. Zarządzenie Nr 84/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno stojącą 
i bliźniaczą, położonych w Szydłowcu przy ul. Partyzantów i powołania 
komisji przetargowej. 

20. Zarządzenie Nr 85/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 sierpnia 2013 roku 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu na rok 2013. 

21. Zarządzenie Nr 86/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
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nieruchomości gruntowej, położonej w Szydłowcu przy ul. Staszica 
a przeznaczonej pod usługi komercyjne. 

22. Zarządzenie Nr 87/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 sierpnia 2013 roku 
w sprawie powołania komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
pełnienie funkcji inspektora nadzoru nad realizacją zadania pn. wykonanie 
zagospodarowania Placu Rynek Wielki i ulicy Radomskiej oraz Skweru 
Staromiejskiego w Szydłowcu w ramach projektu „Odnowa zabytkowych 
obiektów i przestrzeni publicznej w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności 
i dostępności Infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców 
Mazowsza” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, Priorytet V „Wzmacnianie Roli Miast w Rozwoju Regionu” 
Działanie 5.2 „Rewitalizacja Miast” Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2007-2013. 

23. Zarządzenie Nr 88/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej pod usługi komercyjne, położonej w Szydłowcu przy ul. 
Staszica i powołania komisji przetargowej.  

24. Zarządzenie Nr 89/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 sierpnia 2013 roku 
w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Szydłowiec, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
przebiegu realizacji wykonania planu finansowego instytucji kultury za 
I półrocze 2013 roku. 

25. Zarządzenie Nr 90/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 26 sierpnia 2013 roku 
w sprawie powołania komisji w celu przekazania majątku Zespołu Edukacji 
i Finansów Oświaty w Szydłowcu. 

26. Zarządzenie Nr 91/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej pod usługi, obiekty produkcyjne oraz zieleń, położonej 
w Szydłowcu przy ul. północnej i powołania komisji przetargowej. 

27. Zarządzenie Nr 92/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, 
położonej w Szydłowcu przy ul. metalowej oznaczonej nr działki 969/14. 

28. Zarządzenie Nr 93/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drogim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych we wsi Zdziechów gmina 
Szydłowiec, a przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

29. Zarządzenie Nr 94/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu na zbycie nieruchomości 
gruntowych przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, 
położonych we wsi Zdziechów gmina Szydłowiec i powołania komisji 
przetargowej. 
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30. Zarządzenie Nr 95/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2013 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej pod zabudowę usługową (administracja, policja, straż 
pożarna, biurowa, oświatowa, kulturalna, gastronomiczna, handlowa), 
położonej w Szydłowcu przy ul. Strażackiej i ul. Kościuszki oraz powołania 
komisji przetargowej. 

31. Zarządzenie Nr 96/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2013 roku 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu na rok 2013. 

32. Zarządzenie Nr 97/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2013 roku 
w sprawie wyznaczenia zespołu Edukacji i Finansów Oświaty jako jednostki 
właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia na 
„Zakup i dostawę oleju opałowego do szkół w miejscowościach Majdów, 
sadek, Wysoka gmina Szydłowiec w ilości około 1000.000 litrów w sezonie 
grzewczym 2013/2014”. 
 
II. Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące 

projekty uchwał Rady Miejskiej: 
1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Szydłowiec. 

2. Projekt uchwały w sprawie unieważnienia uchwały Nr 170/XXVI/13 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej 
przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 
nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec ( cztery warianty). 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 115/XVIII/12 w sprawie 
zasad zatrudniania i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin nauczycieli psychologów, logopedów, pedagogów szkolnych, zasad 
zatrudniania nauczycieli bibliotekarzy oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli sprawujących funkcje 
kierownicze w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Szydłowiec. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trybie 
bezprzetrgowym w dzierżawę części nieruchomości gruntowych, 
położonych w Szydłowcu na osiedlu „Wschód”, a stanowiących własność 
Gminy Szydłowiec. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2012 roku w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów 
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przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia 
stawek za korzystanie z nich. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 170/XXVI/13 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej 
przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec. 
Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2012 roku w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których 
właścicielem jest Gmina Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych 
obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich. 
 
Ponadto Burmistrz: 
- Udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
- W okresie od 27 czerwca do 9 września 2013 roku Burmistrz wydał 

6 decyzji umorzeniowych na łączna kwotę 51.866,00 zł w tym 1 decyzja 
w podatku od nieruchomości dla osoby prawnej umarzająca odsetki na 
kwotę 49.340,00 zł oraz 5 decyzji dla osób fizycznych w łącznym 
zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 2.526,00 zł.  

 
 
Ad.5. 
Skarbnik Gminy I. Czarnota poinformowała, że w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 
o finansach publicznych pomiędzy sesjami, tj. od 12 czerwca do 9 września 
2013 r. w budżecie gminy Szydłowiec na 2013 r. dokonano następujących 
zmian:  
Zarządzeniem Nr 66/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 czerwca 2013r. 
dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, jak niżej: 

 
 W rozdziale 85214 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 36/2013 

z dnia 26.04.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
4.200 zł Kwota przeznaczona na dofinansowanie wypłat zasiłków 
okresowych. 

Zarządzeniem Nr 81/2013 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 lipca 2013r. 
dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, jak niżej: 

 W rozdziale 85216 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 84/2013 
z dnia 8.07.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
64.875 zł Kwota przeznaczona na dofinansowanie wypłat zasiłków 
stałych. 
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 W rozdziale 85206 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 58/2013 

z dnia 27.05.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
16.202 zł. Kwota przeznaczona na dofinansowanie zadań własnych 
realizowanych w ramach Resortowego Programu wspierania rodziny i 
systemu pieczy zastępczej – asystent rodziny i koordynator rodzinnej 
pieczy zastępczej. 

 
 W rozdziale 85295 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 34/2013 

z dnia 26.04.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
88.992 zł Kwota przeznaczona na świadczenia pielęgnacyjne. 

 
 W rozdziale 85216 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 102/2013 

z dnia 22.07.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
120.000 zł Kwota przeznaczona na Pomoc w zakresie dożywiania  

 
 W rozdziale 85295 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 84/2013 

z dnia 8.07.2013r. dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 
64.875 zł Kwota przeznaczona na dofinansowanie wypłat zasiłków 
stałych. 

 
Kwota zwiększenia razem 189.953 zł. 

 
Razem zwiększenia 194.153 zł. 

 
 
Ad.6. 
Gł. specjal. Bolesław Boruszewski przedstawił informację z realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji. Poinformował, że na ostatniej sesji w dniu 
27 czerwca 2013 r. Rada Miejska podjęła uchwały: Nr 186/XXIX/13 jest 
w trakcie realizacji, Nr 187 – jest w trakcie realizacji, Nr 188 – w trakcie 
realizacji, Nr 189- w trakcie realizacji, Nr 190- zrealizowana, Nr 191- w trakcie 
realizacji i Nr 192 - w trakcie realizacji. 
 
 
Ad.7a. 
Proj. uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trybie 
bezprzetargowym w dzierżawę części nieruchomości gruntowych, położonych 
w Szydłowcu na osiedlu „Wschód” a stanowiących własność Gminy 
Szydłowiec przedstawił Gł. specjal. B. Boruszewski 
 
Opinie komisji: 
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Komisja Infrastruktury – przewod. T. Poziomkowski poinformował, że 
Komisja do powyższego projektu uchwały wypracowała wniosek: 
 
„Komisja wnioskuje o zmianę zapisu § 1 ust. 2 projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w trybie bezprzetargowym w dzierżawę części 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu na osiedlu ,,Wschód” 
a stanowiących własność Gminy Szydłowiec na: „Upoważnia się Burmistrza do 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości, o których mowa w ust. 1 w kwocie 
1,00 zł za 1 m2 + podatek VAT w stosunku rocznym”. 
 
Projekt uchwały przygotowany przez Burmistrza był przedmiotem prac 
Komisja Budżetu, która wydała opinię pozytywną. 
Komisja Statutowa– zapoznała się z proj. uchwały. 
 
Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały  
Radny M. Plewa przedstawił swoje stanowisko: 
„Zwróciłem się o taką zmianę w tej uchwale, ponieważ grunty, o których jest 
mowa, te części działek zajęte są od wielu lat pod istniejące tam zasłony 
śmietnikowe. Spółdzielni Mieszkaniowej zależy na tym żeby w tym miejscu 
postawić nowe zasłony śmietnikowe. Chcemy tam zainwestować 
w infrastrukturę komunalną. Ponieważ od początku, od kiedy Spółdzielnia 
Mieszkaniowa istnieje za te tereny Spółdzielnia nie miała obowiązku płacić 
Gminie. Ten obowiązek 20 zł miesięcznie z jednej strony wydaje się mały, ale 
z drugiej strony obciąża mieszkańców niewspółmiernie w stosunku do innych 
mieszkańców gminy Szydłowiec, którzy za tereny dzierżawione nie pod 
działalność gospodarczą tylko dla potrzeb życiowych nie płacą więcej jak opłatę 
od wieczystego użytkowania. I to wieczyste użytkowanie stanowi 1 % od 
wartości gruntu. Przyjmując, że grunt dzisiaj na terenach miejskich kosztuje ok. 
100 zł za m2 to oznacza, że 1 zł, czyli jest to 1 %.To byłoby takie adekwatne 
i bardziej sprawiedliwe w stosunku do innych mieszkańców, którzy uiszczają 
opłaty za wieczyste użytkowanie gminnych terenów. Gdyby to była sytuacja 
taka, że Spółdzielnia lub ktokolwiek inny prowadziłby na tym terenie 
działalność gospodarczą, która dawałaby dochody to wtedy można powiedzieć, 
że ktoś zarabia i trzeba od niego pobierać jakąś opłatę. Natomiast tutaj to służy 
tylko dla dobra publicznego, służy ludziom po to żeby mieli gdzie usuwać 
nieczystości. Jest to też w pewnym sensie w interesie Gminy, bo nam wszystkim 
zależy żeby było na terenie Gminy czysto.”  
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji Infrastruktury. 
za – 7 głosów, przeciwnych- 6 głosów. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 7 głosów, przeciwnych – 6 głosów, wstrzymujących się -0. 
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Ad.7b. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 150/XXIII/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szydłowiec, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich 
przedstawił naczel. Kazimierz Piotrowski 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisja Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
Komisja Statutowa – zapoznała się z proj. uchwały. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie proj. uchwały. 
Głosowanie: za – 13 głosów. /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.7c. 
Dyr. Ewa Walczak zgłosiła autopoprawkę: 
- w tytule załącznika nr 1 do uchwały dopisuje się słowo „lokalny” 
- w § 1 ust. 2 pkt 2 słowo „miasta” zastępuje się słowem „gminy” 
- w § 3 ust. 2 pkt 1 b zdanie „medalistom mistrzostw, olimpiad i turniejów 

sportowych szczebla, co najmniej ogólnopolskiego” zastępuje się zdaniem 
„medalistom Mistrzostw Polski i Mazowieckich Igrzysk Szkolnych”, 

- w § 8 ust. 1 skreśla się ust. 2, 
- w tytule załącznika nr 2 dodaje się słowo „lokalnego” 
a następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych 
i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. 

 
„Ustawa o systemie oświaty w swoich przepisach przewiduje możliwość 
wspierania edukacji dzieci uzdolnionych w postaci tworzenia programów 
lokalnych lub regionalnych. Na realizację takiego wsparcia jednostki samorządu 
terytorialnego przeznaczają środki własne. 
Niniejsza uchwała stanowi element programu, który wspiera uzdolnionych 
uczniów szkół podstawowych i gimnazjów, prowadzonych przez Gminę 
Szydłowiec. Formą pomocy jest stypendium Burmistrza Szydłowca. 
Stypendium za wybitne wyniki w nauce, wybitne osiągnięcia naukowe, 
artystyczne lub sportowe będzie promować osiągnięcia edukacyjne 
uzdolnionych dzieci, jednocześnie będzie ono stanowić dodatkowy czynnik 
motywujący uczniów do dalszej nauki i rozwijania zainteresowań.  
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Stypendia dla uzdolnionych uczniów szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Szydłowiec będą finansowane z budżetu do 
wysokości określonej corocznie w uchwale budżetowej Gminy „ 
 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisja Edukacji, która wydała opinię 
pozytywną. 
Komisja Statutowa – zapoznała się z proj. uchwały. 
 
Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały 
 
Radny M. Koniarczyk zgłosił wniosek, aby w zał. nr 1 w § 5 wprowadzić 
ust. 10 o treści: „Przewodniczący Komisji, członkowie Komisji pełnią swoje 
funkcje nieodpłatnie” 
oraz w drugiej autopoprawce w § 1 ust. 2 pkt 2 słowo „gmina” zastąpić „Gminy 
Szydłowiec” 
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego M. Koniarczyka 
za – 11 głosów, przeciwnych- 1 głos, wstrzymujących się – 1 głos. 
 
Radna I. Świątkiewicz-Woda poinformowała, że ta sprawa była omawiana na 
posiedz. Komisji i naczel. E. Walczak odpowiedziała, że to Burmistrz powołuje 
taką Komisję. Gdyby Burmistrz uważał, że należy się odpłatność to umieściłby 
odpowiedni zapis w tym regulaminie. Jest to jasne i jej zdaniem nie należy tego 
wprowadzać. 
 
Radny M. Koniarczyk uściślił swój wniosek. Ponieważ niektóre komisje 
pracując otrzymują wynagrodzenie a on jest członkiem Komisji Stypendialnej 
i był tam dodatkowy zapis, jeżeli chodzi o regulamin pracy takiej komisji to 
stwierdził, że będzie się upierał, iż można było dopisać zał. nr 3 dot. regulaminu 
pracy tej komisji.  
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 11 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się - 2 
głosy. 
 
 
Ad.7d. 
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła autopoprawkę do proj. uchwały: 
„W imieniu Burmistrza Szydłowca Pana Andrzeja Jarzyńskiego proszę 
o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2022 polegającej na: 
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niewprowadzaniu do załącznika nr 2 – Wykaz przedsięwzięć wieloletnich na 
lata 2013–2014, jako przedsięwzięcie dwuletnie 2013-2014 zadania 
pn.”Budowa kanalizacji w ulicach Dworskiej, Kwiatowej i Zielonej 
w Szydłowcu”. 
Zadanie pozostaje do realizacji w budżecie roku 2013 zgodnie z uchwałą 
budżetową na rok 2013 z kwotą bez zmian 200.000 zł.” 
 
Następnie odczytała treść proj. uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2013-2022. 
 
Objaśnienia do zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2013-2022. 
 

I. GŁÓWNE ZAŁOŻENIA PRZYJĘTE DO ZMIAN WPF. 

Uwzględniono zmiany planu dochodów i wydatków dokonane Zarządzeniami 
Burmistrza w sprawie zmian w budżecie oraz w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2013-2022 w czerwcu, lipcu i sierpniu 2013 r., a także 
planowane zmiany wprowadzone uchwałą Rady z dnia 9 września 2013r.  

II. PROGNOZOWANE DOCHODY. 

W stosunku do ostatnich zmian w WPF wprowadzonych dnia 28 czerwca 2013r. 
zwiększono prognozowane dochody budżetowe w roku 2013 o kwotę 87.303 zł 
wynikające ze: 
- zwiększenia dotacji o kwotę 189.953 zł – Zarządzenie Burmistrza nr 81 

z dnia 31 lipca 2013r., 
- zmniejszenia planu dochodów o kwotę 102.650 zł – uchwała z dnia 

9.09.2013r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2013.  
 

W 2013r. plan dochodów po zmianach wynosi 66.257.648 zł, w tym dochody 
bieżące 48.935.189 zł, zaś dochody majątkowe 17.322.459 zł. 

III. PROGNOZOWANE WYDATKI. 

W stosunku do ostatnich zmian wprowadzonych dnia 28 czerwca 2013 r. 
zwiększono prognozowane wydatki budżetowe w roku 2013 o kwotę 87.303 zł 
i wynikają ze: 
- zwiększenia dotacji Wojewody na zadania z zakresu Opieki Społecznej 

o kwotę 189.953 zł – Zarządzenie Burmistrza nr 81 z dnia 31 lipca 2013r., 
- zmniejszenia planu wydatków o kwotę 102.650 zł – uchwała z dnia 

9.09.2013r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2013.  
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Plan wydatków po zmianach wynosi 63.353.568 zł, w tym wydatki 
bieżące 47.310.191 zł i wydatki majątkowe 16.043.377 zł.  

 

IV. PROGNOZOWANE PRZYCHODY I ROZCHODY BUDŻETU. 

Po wprowadzeniu w/w zmian przychody i rozchody pozostają bez zmian.  

V. Wynik budżetu 

Po wprowadzeniu ww. zmian wynik pozostał bez zmian i planowana nadwyżka 
wynosi 2.904.080 zł. 

VI. Nadwyżka operacyjna 

Po wprowadzeniu w/w zmian nadwyżka operacyjna, tj. różnica pomiędzy 
dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosi 1.624.998 zł i zmniejszyła 
się do wyniku z ostatnich zmian w WPF o 88.230 zł. (100.000zł fotoradar, 
11.770zł w ramach przeniesień na projekt kluczowy (bież.)). 

VII. PROGNOZA DŁUGU. 
 

    Lata 
objęte 
zadłużenie

 
J.m. 
 

Prognozowany
indywidualny 
wskaźnik 
 spłaty  
zadłużenia  

Dopuszczalny 
maksymalny   
wskaźnik spłaty 
zadłużenia dla  
Gminy wyliczony 
wg art.243  

2013 % 12,20 2,37 
2014 % 2,98 3,63 
2015 % 3,86 5,72 
2016 % 3,55 7,19 
2017 % 9,36 9,53 
2018 % 8,44 11,08 
2019 % 8,17 10,82 
2020 % 7,40 9,00 
2021 % 1,05 7,08 
2022 % 1,00 6,03 

  
Planowany w kolejnych latach objętych zadłużeniem obowiązujący od 

2014r. indywidualny wskaźnik zadłużenia ustalony wg art. 243 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009r kształtuje się poniżej dopuszczalnego wskaźnika poziomu 
określonego w ww. przepisie. Szczególną uwagę należy zwrócić na rok 2017, 
gdzie prognozowane obciążenie budżetu spłatami zadłużenia kształtuje się 
w górnej granicy dopuszczalnego wskaźnika obciążenia budżetu obsługą 
zadłużenia. W latach następnych objętych prognozą wskaźnik ten kształtuje się 
na bezpiecznym poziomie, pod warunkiem zachowania odpowiednich wielkości 
budżetu w poszczególnych latach.  
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Planowany wskaźnik zadłużenia wynosi 31, 71%, natomiast wskaźnik spłaty 
12,2%. Wskaźniki te mieszczą się w granicach określonych w ustawie o finansach 
publicznych.  

VIII. WIELOLETNIE PRZEDSIĘWZIĘCIA BIEŻĄCE I MAJĄTKOWE.  
Dokonano zmiany w załączniku przedsięwzięć w następującym zakresie: 

- w przedsięwzięciu „Odnowa zabytkowych obiektów i przestrzeni 
publicznej w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności i dostępności 
infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza” 
zwiększono realizację zadania o kwotę 11.200 zł,  

-  zwiększono przedsięwzięcie „Będziesz zaradny – wygrasz” o kwotę 1 zł, 
zmiana powyższa wynika z zaokrągleń.  

 
Opinie komisji: 
Komisja Budżetu- powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz 
z wnioskiem ujętym w autopoprawce. 
Komisja Statutowa – zapoznała się 
Komisja Infrastruktury – nie pracowała nad proj. uchwały 
 
Radny K. Gula stwierdził, że pomysł Burmistrza wprowadzający już na 2014 
rok kwotę ok. 400 tys. zł był bardzo dobry. Jest to inwestycja, która się 
rozpoczęła w ubiegłym roku z kwotą 100 tys. zł a w tym roku jest 200 tys. zł. 
Przypomniał radnym, że mieszkańcy wykonali na własny koszt dokumentację 
a teraz chcą tylko mieć instalację sanitarną, chcą żyć jak ludzie. Stwierdził, że to 
wygląda tak - w ubiegłym roku dostaliście kawałek, w tym roku zrobimy 
kawałek a dalej nie zrobimy nic. Zapytał czy tak to ma zrozumieć, że 
w przyszłym roku nie będzie tej inwestycji? Pomimo że nie ma jeszcze 
wniosków do budżetu na przyszły rok, ale ma nadzieję, że środki się na to 
znajdą. 
 
Radna D. Jakubczyk nie zgodziła się z opinią przedmówcy. Po pierwsze –
powiedziała, że niebawem zaczną napływać wnioski do projektu budżetu na rok 
2014. Po drugie - to zadanie wprowadzone autopoprawką do WPF otrzymało 
zupełnie inne brzmienie. W budżecie Gminy jest zapis „budowa kanalizacji 
sanitarnej w ulicach Dworska i Kwiatowa” a tu się pojawia zapis dodatkowo 
„ul. Zielona” Jeżeli kondycja finansowa pozwoli to będzie można realizować tą 
inwestycję. Ale ze wskaźników na 2013 rok wynika, że kondycja nie jest 
zadawalająca. Zobaczymy jak się zamknie 2013 rok, jakie wpłyną wnioski do 
budżetu Gminy. Skarbnik już się określiła, że pieniędzy do podziału zostanie ok. 
2 mln zł na całą Gminę, z czego 300 tys. zł jest już zaangażowane i następne 
400 tys. zł też, więc jak się rozda przed zakończeniem roku to, co zostanie? Jak 
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podzielić i komu dać? Zaproponowała wstrzymanie się do czasu pracy 
w komisjach i propozycji Burmistrza. 
 
Radny K. Gula stwierdził, że to komputer pominął ul. Zieloną gdyż to jest 
wspólny projekt mieszkańców ul. Dworskiej. Kwiatowej i Zielonej.  
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie proj. uchwały z autopoprawką. 
głosowanie: za – 11 głosów, przeciwnych – 2 głosy, wstrzymujących się -0. 
 
 
Ad.7e. 
Skarbnik I. Czarnota odczytała treść proj. uchwały w sprawie zmian 
w uchwale budżetowej na rok 2013. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisja Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
Komisja Statutowa– zapoznała się z proj. uchwały. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 13 głosów. /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.8. 
Przewod. obrad przedstawił informację z Urzędu Skarbowego w Szydłowcu 
o złożonych przez radnych Rady Miejskiej oświadczeniach majątkowych za 
2012 rok na podst. art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym /t.j. Dz.U. z 2013 r., poz.594 ze zm./w zał. do prot./ 
 
 
Ad.9.  
Radny W. Cieloch: 
1. od miesiąca sierpnia do chwili obecnej nie są odbierane śmieci od pani sołtys 

z Zastronia i z 3 innych gospodarstw od strony Świniowa, 
2. fudusz sołecki w Omięcinie był przeznaczony na wykonanie kawałka drogi 

w stronę Korzyc. Radny zapytał, kiedy to będzie wykonywane. 
3. zapytał co jest z budynkiem po byłej szkole w Wysocku. Czy są jakieś plany 

zagospodarowania tego budynku. 
 
 
Radna D, Jakubczyk: 
1. zapytała o dach na budynku szkolnym w Majdowie. Przypomniała, że miała 

być powołana komisja, która miała dokonać oględzin. Stwierdziła, że obecny 
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stan stwarza zagrożenie życia dzieci i pracowników tej placówki. Problem 
należy rozwiązać jak najprędzej.  

2. zwróciła się o podanie informacji, na jakim etapie realizacji są wszystkie 
zadania w ramach funduszu sołeckiego w 2013 roku. Z uwagi na zbliżający 
się koniec roku każdy z radnych chciałby taką informację uzyskać. 

3. stwierdziła, że już tyle razy zgłaszała problem drogi gminnej przez las do 
wsi Łazy i w dalszym ciągu nie ma tego kruszywa. Powiedziała, że upomina 
się o realizację tego zadania po raz ostatni. 

4. zapytała jak wygląda aktualnie stan drogi gminnej w Majdowie, na jakim 
etapie są sprawy sądowe.  

5. sprawa remizy OSP w Majdowie, w budżecie Gminy na 2013 rok jest ujęte 
10 tys. zł pod hasłem „rozbudowa kontynuacja rozbudowy, czyli dach, 
pokrycie dachowe” W 2014 roku przymierzane jest pieniądze z funduszu 
sołeckiego przekazać na to zadanie. Jest pewien problem gdyż brak jest 
umowy zawartej pomiędzy Gminą a OSP na użyczenie tego obiektu. 
W związku z tym po rozmowie z RIO dobrze by było, aby taka umowa była 
zawarta nie tylko pod fundusz sołecki, ale pod zadanie, które juz funkcjonuje 
w budżecie. Ponieważ OSP działa na zasadzie stowarzyszenia, więc wydatki 
bezpośrednio z budżetu Gminy powinny mieć podparcie w postaci tej 
umowy, która powinna być zawarta na czas nieokreślony albo przynajmniej 
na czas amortyzacji tego obiektu gdyż Gmina ponosi nakłady. Zwróciła się 
o sporządzenie takiego dokumentu.  

6. Zapytała, dlaczego tak późno radni otrzymują projekty uchwał w sprawie 
zmian w budżecie i WPF. Zwróciła się, aby otrzymywali przynajmniej jeden 
dzień wcześniej przed posiedzeniem Komisji Budżetu, żeby radni mogli się 
z ich treścią zapoznać.  

 
Radny K. Gula zwrócił się do dyr. Ewy Walczak z zapytaniem czy jest 
możliwość, aby ujednolicić podręczniki w szkołach? Podręczniki są bardzo 
drogie i obciążenie dla budżetów domowych jest ogromne. Czy istnieje taka 
opcja, aby np. fizycy, poloniści lub historycy spotkali się, uzgodnili i wybrali 
jednego autora i wydawnictwo. Aby co roku nie były wybierane inne książki 
i aby można było odsprzedawać młodszym rocznikom. 
 
Radny W. Winiarski w imieniu mieszkańców zwrócił się do Prezesa Spółki 
Wod-Kan o oznakowanie hydrantów.  
- zgłosił sprawę oznakowania poziomego tj. ograniczenie prędkości na 
ul. Wschodniej w Szydłowcu. Należałoby je odpowiednio oznakować, bo są 
pomalowane do połowy a powinny być zdaniem radnego na całej szerokości 
ulicy. Należy oznaczyć kolorem nie tylko białym, ale też żółtym. 
- zapytał, czy na ul. Wschodniej można prowadzić handel z samochodu 
ciężarowego oraz czy jest możliwość ograniczenia tego handlu, gdyż w środy 
i soboty ulica ta jest zbyt zatłoczona.  
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Radny M. Plewa zwrócił się do z-cy burmistrza i do naczel. Wydz. Gosp. Kom. 
z „prośbą publiczną” o to, aby wreszcie zrobić porządek z rowem przy 
ul. Kościuszki od stacji benzynowej w stronę Radomia. Przez cały sezon ani 
razu w tym rowie nie było pokoszone. Na koniec koparka to zasypała pod 
pretekstem naprawy tego rowu. Rów przestanie być drożny i jego posesja 
zostanie, jako pierwsza zalana. Zwrócił się o zrobienie porządku z tym rowem 
jeszcze przed okresem zimowym. 
- zapytał, jakie są dalsze plany, co do udostępnienia czy wydzierżawienia 
budynków przy ul. Kolejowej tj. Centrum Informacji Biznesowej i Inkubator 
Przedsiębiorczości. Długo trwa brak jakiegokolwiek zagospodarowania tych 
budynków. Radni chcieliby wiedzieć więcej na ten temat. 
 
Radny T. Poziomkowski zgłosił 3 wnioski odnośnie działek wymagających 
uporządkowania: 
- ul. Staszica - miedzy Stacją Pogotowia Ratunkowego a ogrodzeniem 

cmentarza żydowskiego jest teren bardzo zarośnięty. Nie stanowi to dobrej 
wizytówki dla Szydłowca. Należy dotrzeć do właścicieli tych działek żeby 
doprowadzili je do porządku, wykosili chwasty i trawę, 

- przy ul. Kościuszki pomiędzy parkingiem hurtowni „Maja” a panem 
Woźniakiem jest jedna działka od dłuższego czasu zarośnięta, 

- na skrzyżowaniu ulicy Radomskiej i ul. Widok jest działka, której 
prawdopodobnie właścicielem jest Krzysztof Woźniak. Na niej był budynek 
przeznaczony do rozbiórki. Budynek został rozebrany a pozostał plac, na 
którym narosły jakieś drzewa, chwasty. Niechlubna jest to wizytówka miasta 
stwierdził radny. 

Zwrócił się, aby Straż Miejska dotarła do tych osób, właścicieli i przymusiła ich 
do tego żeby te działki doprowadzili do „jakiegoś stanu”. 
 
Radna B. Grzyb zapytała czy sołtysi mogą uzyskać nr telefonu do osoby, która 
zajmuje się obsługą oświetlenia ulicznego, żeby w razie awarii można było 
bezpośrednio zadzwonić a nie poprzez naczelnika K. Piotrowskiego. 
Podziękowała wszystkim, którzy brali udział w przygotowaniu tegorocznych 
dożynek. 
W związku z przykrym zdarzeniem losowym, które spotkało sołtys Szydłówka 
p. Małgorzatę Siebyłę zwróciła się o pomoc finansową.- w pożarze uległy 
spaleniu budynki gospodarcze  
 
Radny M. Koniarczyk złożył interpelacje w formie pisemnej i zwrócił się 
o odpowiedź w terminie ustawowym. 
 

„INTERPELACJE 
1. Na osiedlu „Nad Zalewem" przy ulicy Witosa obok posesji P. Sali zam. 
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Partyzantów 28 niedaleko skrzyżowania zapadła się kratka burzowa 
deformując asfalt tworząc wgłębienie, niebezpieczne dla ruchu drogowego. 
Podobna sytuacją jest z asfaltem kilka metrów dalej w kierunku ulicy 
Witosa 5. W związku z powyższym wnioskuję o kolejną naprawę -pierwsza na 
pewno nie zniwelowała różnicy w asfalcie w/w miejscach. Dalej istnieje 
zagrożenie ze względu na bezpieczeństwo ruchu pojazdów i pieszych, 
a przede wszystkim dalszego zapadania się asfaltu i kratki. 

2. Zwracałem się w imieniu mieszkańców „Osiedla nad Zalewem" i własnym 
o utworzenie placu zabaw na terenie tego osiedla. W odpowiedzi na części 
działki zlokalizowanej pomiędzy ul. Witosa i Spacerową zainstalowano 
huśtawkę Ważka i karuzelę trójramienną jednak do dzisiaj brakuje 
obiecanych do końca lipca 2 ławek parkowych i kosza na odpady „Dinowa". 
W związku z powyższym wnioskuję o zainstalowanie tych ławek i kosza. 

3. Kiedy wykonano ostatni raport o stanie Miasta i gminy Szydłowiec (znam 
treść z 2005r.) i wnoszę o ewentualne udostępnienie danych zawartych 
w kolejnym, czyli ostatnim raporcie. 

4. Na jakim etapie jest temat utworzenia Punktu Opieki Dziennej w Wysocku, 
a może są już inne plany na zagospodarowanie obiektów po byłej szkole 
podstawowej w Wysocku ? 

5. Na jakim etapie znajduje się sprawa cieknącego dachu w Zespole Szkół 
w Majdowie . Czy wykonawca dotrzymał terminu na usuniecie wad tj. do 10 
lipca 2013r., jeżeli nie to, jakie konsekwencje zostaną wyciągnięte względem 
tej firmy, a co ważniejsze, kiedy należy spodziewać się naprawy dachu? 
Kiedy przeprowadzono w placówce ostanie kontrole roczną i okresową 
zgodnie z przepisami prawa budowlanego i bhp ? 

6. W związku z przyjęciem uchwały Rady Miejskiej w Szydłowcu 
Nr 115/XVIII/12 z dn .ll czerwca 2012 r. , która to podwyższyła pensum 
nauczycieli specjalistów o 50% i zmniejszyła liczbę godzin nauczycielom 
bibliotekarzom od 1 września tego roku - zwracam się o udzielenie 
informacji w jakim stopniu wpłynęło to za zmianę pensum nauczycielom 
bibliotekarzom i jakie oszczędności mamy z tego tytułu? 

7. W związku ze zmianami organizacyjnymi w byłym Wydziale Edukacji 
zwracałem się pisemnie do Burmistrza Szydłowca P. Andrzeja Jarzyńskiego 
o zmianę zapisów uchwały Nr 173/XXXFV/09 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie regulaminu określającego kryteria 
i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczne, 
wychowawcze i opiekuńcze ze środków w budżecie organu prowadzącego 
szkoły i przedszkola m.in. w § 8 ust. l pkt b załącznika w/w regulaminu 
i niektóre zapisy tej uchwały nieadekwatne do obecnej sytuacji w oświacie 
szydłowieckiej. Zapisy te są bowiem obecnie sprzeczne z przyjętą uchwałom 
dotyczącą m.in. zmiany nazwy Wydziału Edukacji na Zespół Edukacji 
i Finansów Oświaty w Szydłowcu. Kiedy należy spodziewać się właściwej 
reakcji w tej sprawie czyli rozpoczęcia prac nad tą uchwałą ? 

8. W związku ze zmianami „ustawy przedszkolnej" tj. nowelizacją ustawy 
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o systemie oświaty, która wprowadza m.in. od 1 września zasadę „złotówka 
za każdą godzinę", ale jednocześnie wyklucza pobieranie dodatkowych 
płatności od rodziców. To oznacza, że nie mogą oni płacić za ekstra naukę 
prowadzoną w trakcie pobytu w przedszkolu czyli zajęcia dodatkowe. 
Chciałbym dowiedzieć się jakie zajęcia dodatkowe realizuje się obecnie 
w naszych dwóch przedszkolach i ewentualnie kto je przeprowadza i na 
jakich zasadach? Głównie chodzi mi o zajęcia z języka angielskiego, rytmiki 
i tańca. 

9. W związku z informacją o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
dotyczące m.in. oświaty zwracam się o szczegółowe informacje dotyczące: 
- wydatków na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli tj. wykaz 

wykorzystanych środków w poszczególnych placówkach i organie 
prowadzącym wg zarządzenia Burmistrza Szydłowca Nrl3/2013 z dn. 
4 lutego 2013r., 

- wyjaśnienie kwestii zwiększenia liczby pełnych etatów wśród pracowników 
administracyjno-obsługowych w I półroczu. 

10. W związku z możliwą zmianą stawek za wywóz odpadów komunalnych 
i pracami w Komisji Infrastruktury jako członek tej komisji wnoszę 
o udostępnienie następujących informacji: 
a) na jaki okres została podpisana umowa na wywóz odpadów komunalnych 

z firmą EkoEstetyka? 
b) jaka została ustalona stawka ( Mg - worek 120 1) za odbiór odpadów 

komunalnych segregowanych i niesegrowanych z w/w firmą? 
c) na jakich zasadach finansowych podpisano umowę tymczasową między 

Eko-Estetyką, a podwykonawcą SZUK-iem (jakie dochody uzyskuje SZUK 
w związku z realizacją umowy)? Jaki zysk osiągnął SZUK do dnia 
dzisiejszego w związku z podpisaniem tej umowy? 

d) ile śmieci segregowanych i niesegregowanych odebrano w całej Gminie 
Szydłowiec w okresach: -1 styczeń-30kwiecień2013 r., 1 maja-31 
czerwiec2013 r., 1 lipiec — 31 sierpień2013 r.? 

e) ilu mieszkańców i podmiotów gospodarczych oraz właścicieli 
nieruchomości niezamieszkałych posiada podpisane umowy na odbiór 
śmieci na dzień dzisiejszy (z podziałem na miasto i sołectwa)? 

f) ilu mieszkańców i podmiotów gospodarczych oraz właścicieli 
nieruchomości niezamieszkałych nie złożyło deklaracji, a ilu pomimo 
złożenia deklaracji nie uiściło opłaty za wywóz śmieci ze swoich posesji 
do dnia dzisiejszego? 

g) jaka była ilość ogólna odpadów (w tym segregowanych 
i niesegregowanych) wyprodukowanych przez mieszkańców Gminy 
Szydłowiec (Mg) w roku 2012 i za pierwsze półrocze 2013 r.? 

h) ile wynosi koszt miesięczny zatrudnienia (wynagrodzenie + pochodne): 2 
pracowników przyjętych w Wydziale Gospodarki Komunalnej na 
stanowisku młodszych referentów od 1 czerwca 2013 r. i 1 pracownika 
w Wydziale Finansów na stanowisku referenta od 2 września 2013 r.? 

i) jakie koszty egzekucji poniosła do dnia dzisiejszego Gmina Szydłowiec 
w związku z zaległościami mieszkańców dotyczących odbioru śmieci (ile 
wynosi koszt egzekucji od osoby)? 

j) jaka kwota ogólna widnieje na dzień dzisiejszy za gospodarowanie 
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odpadami za III kwartał 2013 r. czyli od wejścia „ustawy śmieciowej" 
przekazana przez osoby oddające odpady?” 

 
 
Ad.10.  
Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania udzielił z-ca burmistrza 
K. Ziółkowski: 
rademu W. Cielochowi w sprawie nieodbieranych śmieci - odpowie dyr. 
T. Świercz, 
- odnośnie realizacji funduszu sołeckiego - fundusz sołecki jest realizowany, 

w tej chwili w Jankowicach. Naczelnik ma harmonogram tych prac 
i przedstawi kolejność realizacji, 

- w sprawie budynku w Wysocku – odpowiedź będzie udzielona na piśmie 
 
radnej D. Jakubczyk w sprawie dachu w Majdowie odpowie dyr. E. Walczak 
- informacja, na jakim etapie realizacji jest fundusz sołecki – odpowiedź 

będzie na piśmie, 
- droga do wsi Łazy odpowie naczelnik K. Piotrowski, 
- na jakim etapie jest droga w Majdowie– odpowiedź zostanie udzielona na 

piśmie, 
- OSP w Majdowie – stwierdził, że szkoda, iż to nie było parę lat wcześniej, 

wtedy była propozycja podpisania umowy użyczenia na 7 lat, 
-  odnośnie terminu przedkładania proj. uchwał, jeśli to będzie możliwe będą 

szybciej trafiały do radnych. 
 
Radny W. Winiarski uzupełniając wypowiedź zastępcy burmistrza, 
przypomniał, że w budżecie Gminy jest 10 tys. zł przeznaczone na rozbudowę 
remizy OSP w Majdowie oraz planuje się jeszcze w tym roku pokryć nowo 
wybudowaną część budynku. Jednocześnie poinformował, że Wydział Funduszy 
Strukturalnych przygotowuje wniosek, który będzie chciał złożyć w ramach 
naboru jeszcze w tym roku. W ramach PROW poprzez „Lokalną Grupę 
Działania Na Piaskowcu” będzie ogłoszony nabór na przełomie 
września/października br. i kwota do rozdysponowania na wszystkie gminy to 
jest ponad 1 mln zł. Urząd przygotowuje wniosek na Wolę Korzeniową i na 
Majdów, aby można było w ramach PROW wykorzystać środki na lata 2007-
2013. 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski kontynuował udzielanie odpowiedzi: 
radnemu K. Guli – poparł jego wniosek. Gdyby się udało i przynajmniej przez 
okres 3 lat były te same podręczniki 
radnemu W. Winiarskiemu w sprawie oznakowania hydrantów - zostanie to 
przekazane do Spółki Wod-Kan, 
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- ograniczenie prędkości na ul. Wschodniej - późno było malowane w tym 
roku oznakowanie poziome, już jest częściowo pomalowane –sprawa trafi do 
Wydz. Komunalnego, 

- odnośnie handlu z samochodu - skierowane to będzie do Straży Miejskiej 
żeby się temu przyjrzała. 

radnemu M. Plewie w sprawie rowu będzie to skierowane do Wydz. 
Komunalnego, 
- w sprawie planu wydzierżawienia Centrum Obsługi Inwestora i Inkubatora 

Przedsiębiorczości – sprawa była przedstawiona w informacji z prac 
Burmistrza pomiędzy sesjami. Zostały ogłoszone dwa przetargi, a na 
Centrum to już jest trzeci przetarg. W tej chwili jest to w formie cesji 
budowlanej. Zgłosiły się dwie firmy. Już jest po pierwszych rozmowach 
negocjacyjnych z jedną firmą druga poprosiła o przesuniecie terminu na 18 
września, ponieważ kompetencyjne osoby przebywały na urlopie. Z drugą 
firmą będą prowadzone rozmowy po 16 września. Jaki będzie efekt to radni 
zostaną poinformowani. Są to ciężkie rozmowy gdyż dotyczą kwestii 
finansowych. Natomiast na hotel „Pod Dębem” przetarg był w ubiegłym 
tygodniu. Nie zgłosiła się żadna firma.  

radnemu T. Poziomkowskiemu – wszystkie trzy interpelacje radnego zostaną 
skierowane do Straży Miejskiej w celu podjęcia interwencji. 
radnej B. Grzyb – nie ma żadnego problemu żeby sołtysi otrzymali nr telefonu 
do firmy, która obsługuje konserwację oświetlenia ulicznego. 
radnemu M. Koniarczykowi na złożone pisemne interpelacje otrzyma 
odpowiedź na piśmie. 
 
Dyr. SZUK Świercz stwierdził, iż problem Zastronia jest doskonale znany. 
Chodziło o most, przez który samochód z SZUK nie może przejechać. Była 
umowa z tymi właścicielami posesji, że będą swoje śmieci wynosić przed most, 
ale jeśli to nie jest możliwe to SZUK zbierając selekcję będzie jeździł 
mniejszym samochodem i odbierze śmieci z tych 3 posesji poza mostem. 
Podobny problem występuje w Baraku gdzie samochód może dojechać do 
p. sołtys a do osób mieszkających za p. sołtys samochód nie wjedzie. Była 
umowa z tym panem, że jeśli by doniósł te 40 m do zagrody p. sołtys to oni są 
wstanie je odebrać. Dalej pojechać nie mogą, bo gabaryty samochodu urywają 
lampy, przewody To jest szczegół a nie problem. SZUK odbiera śmieci z od 100 
do 200 posesji dziennie i pokonuje 280 – 300 km. Więc takie incydenty jedno 
czy dwu osobowe są do załatwienia w normalnej rozmowie telefonicznej.  
Dyr. E. Walczak poinformowała, że w sprawie dachu w Majdowie przygotuje 
odpowiedź na piśmie. Sprawy cały czas się toczą. Pan J. Kobierski wykonał 
ekspertyzę, z której wynika, że jedynym rozwiązaniem, które by załatwiło 
problem cieknącego dachu to jest położenie dachu dwuspadowego. Żadne inne 
zaradcze środki nic nie dadzą. Jeżeli chodzi o poprzedniego wykonawcę jest 
przygotowywany pozew do sądu o jego obciążenie. Było wystąpienie do niego 
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żeby w ramach reklamacji odezwał się i dokonał pewnych poprawek, ale się nie 
odezwał. Wysłane było kolejne pismo informujące, że będą naliczane odsetki 
zgodnie z zawartą umową. Niestety wykonawca się nie odezwał, ale pisma 
odbierał, bo są potwierdzenia odbioru. Gdy minęły wszystkie terminy, do 
których był zobowiązany Urząd teraz przygotowuje pozew do sądu. 
- jeżeli chodzi o wybór podręczników to niestety mięły czasy, gdy jeden 
podręcznik obowiązywał przez kilkanaście lat. Minister właściwy do spraw 
oświaty i wychowania przygotowuje zawsze wykaz podręczników 
dopuszczonych do użytku szkolnego. Z tego wykazu nauczyciel może sobie 
wybrać podręcznik. W szkołach odbywa się to w ten sposób, że zbierają się 
zespoły przedmiotowe i wybierają jeden podręcznik, ale nie ma gwarancji, że 
ten podręcznik będzie wybrany na kilka czy kilkanaście lat. Porozumienie się 
nauczycieli z różnych szkół jest niemożliwe. Zobowiązała się do przekazania 
dyrektorom i zachęci do tego, aby nauczyciele ze wszystkich szkół uzgadniali 
wybór podręczników, ale uważa, że to nie będzie możliwe. Dyrektorzy 
niektórych szkół organizują obrót używanymi podręcznikami, czyli zawsze na 
koniec roku szkolnego informują, że będzie kiermasz i wyprzedaż używanych 
podręczników.  
 
Radny K. Gula – dobrze, że zespoły przedmiotowe uzgadniają przynajmniej 
w obrębie jednej placówki. Może, chociaż to zmniejszy obciążenie rodziców 
przy zakupie podręczników. 
Zapytał czy inż. J. Kobierski określił to koszt takiego dachu. 
 
Dyr. E. Walczak odpowiedziała, że inspektor nie określił kosztu. Pan Kobierski 
zrobił ekspertyzę budowlaną nie kosztorys. Jeśli będzie taka potrzeba i zapadnie 
decyzja to się komuś zleci wykonanie kosztorysu. Ale to się będzie wiązało 
z kosztami.  
 
Radny T. Poziomkowski zapytał jak wyglądała ta ekspertyza opracowana przez 
inż.. J. Kobierskiego. 
 
E. Walczak odpowiedziała, że otrzymała decyzję, która wskazuje, co by było.... 
 
Radny T. Poziomkowski wyjaśnił, że ten dokument, o którym mówiła dyr. 
E. Walczak nie jest ekspertyzą budowlaną. 
 
Naczel. K. Piotrowski zaapelował do sołtysów i radnych, aby poinformowali, iż 
każde nie odebranie odpadów powinno być natychmiast zgłaszane do Wydziału. 
Lada moment zostanie rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów przez firmę 
zewnętrzną. Firma będzie karana, jeżeli w danym dniu nie odbierze. Sygnał po 
miesiącu, że gdzieś coś zostało nieodebrane to jest zbyt późno. Jeśli w tym dniu 
lub w następnym dostanie informację, że śmieci zostały nieodebrane to będzie 
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mógł wyciągnąć konsekwencje. Ale po miesiącu to może przyjąć tylko do 
wiadomości, bo faktura juz będzie zapłacona. To mieszkaniec ma wystawić 
odpady, więc jeżeli nie zabiorą to mieszkaniec ma obowiązek jak najszybciej 
zawiadomić. 
- realizację funduszu sołeckiego przekaże radnej na piśmie. W chwili obecnej są 
roboty wykonywane w Zdziechowie i Jankowicach. W Korzycach i Sadku są już 
wykonane. Jest problem, jeśli chodzi o Chustki, bo nie ma decyzji odnośnie 
lokalizacji ogrodzenia. Pozostałe prace są rozpoczęte. 
- ul. Wschodnia, jezdnia ma dwa pasy ruchu, te pasy maluje się od strony 
najazdu tzn. pół jezdni w prawą stronę maluje się przed progiem - jak się wraca 
to z drugiej strony to po prawej stronie też jest pas namalowany i to jest zgodnie 
z przepisami. Oprócz tych znaków poziomych są znaki pionowe.  
- jeśli chodzi o handel z samochodów to był czas, gdy nie można było karać 
gdyż dekret nie działał. W tej chwili Straż Miejska ma nowe uprawnienia i od 
1, 5 roku może karać. 3 lata temu Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia lokalizacji targowisk miejskich oraz regulaminów prowadzenia 
targowisk na terenie gminy Szydłowiec, w której wyznaczono na terenie gminy 
Szydłowiec nieruchomości, jako targowiska miejskie, na których dozwolone jest 
prowadzenie działalności handlowej. W miejscach, które nie są wyznaczone 
jako targowiska odpłatność jest trzykrotna i to jest właśnie ta kara.  
- rów przy ul. Kościuszki, zaproponował, aby radni sami zobaczyli czy było tam 
koszone czy nie było. Porządek przed zimą będzie zrobiony. 
- podał nr telefonu do firmy 506 098 757 pan Andrzej Karpeta. 
Na pozostałe interpelacje będą odpowiedzi na piśmie. 
 
Dyr. J. Czerwiak udzielił odpowiedzi odnośnie budynku po byłej szkole 
w Wysocku. Wniosek o środowiskowy dom pomocy społecznej złożony został 
na przełomie lutego i marca br. Termin rozpatrzenia minął w lipcu. W dniu 
3 lipca Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie Wydział Polityki 
Społecznej poinformował Burmistrza, że w bieżącym roku Ministerstwo Pracy 
i Polityki Społecznej nie przeznaczyło środków finansowych na ten cel. Mimo 
pozytywnej oceny wniosku z uwagi na ograniczone środki w budżecie państwa 
i wysoki koszt uruchomienia ŚDS - realizacja tego przedsięwzięcia w bieżącym 
roku jest niemożliwa. Z tego, co wie to UM zdemontował grzejniki. 
Prawdopodobnie kolejny wniosek będzie złożony na przełomie lutego i marca 
2014 r. po zmodyfikowaniu wniosku i kosztorysu. Może następnym razem się 
uda stwierdził dyr. MOPS. 
Przewod. obrad poinformował, że odpowiedzi na interpelacje, na które nie 
zostały udzielone ustnie, zostaną udzielona na piśmie. 
 
 
Ad.11.  
Przewod. obrad poinformował o pismach, które wpłynęły do RM: 
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Odczytał odpowiedzi na interpelacje złożone przez radnego M. Koniarczyka 
w sprawie zainstalowania lustra przy ul. Zamkowej oraz w sprawie 
zagospodarowania terenu nad zalewem. 
 
Odczytał pismo od Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Szydłowcu w sprawie przestrzeni wolnej od dymu tytoniowego. 
 
 
Ad.12. Sprawy różne 
Radny P. Bloch zapytał, co dalej z tym nierozstrzygniętym przetargiem na hotel, 
co będzie dalej robione. Jeśli byłaby podobna sytuacja z Inkubatorem 
Przedsiębiorczości, jakie będą dalsze działania. 
 
Radny W. Cieloch zwrócił się do naczel. K. Piotrowskiego o koordynowanie 
zapalania i gaszenia światła ulicznego.  
 
Radny K. Gula zwrócił się, aby prowadzący handel przy ul. Spółdzielczej 
cofnęli ze swoim towarem jakiś 1 m na swoja działkę. Ludzie kupujący towar 
zajmują chodnik i dzieci muszą schodzić na ulicę. Chodnik i ulica są wąskie. 
Dziecko nie może spokojnie przejść tylko musi obejść kupujących i schodzi na 
ulicę.  
 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski tak jak wcześniej wspomniał – dwa poprzednie 
przetargi na Centrum Obsługi Inwestora i Inkubator Przedsiębiorczości nie 
odbyły się. W tej chwili w trzecim przetargu wpłynęły dwie oferty, To są oferty 
na podstawie ustawy o zamówieniach publicznych, ale na koncesje, czyli trochę 
inna forma. W tej chwili prowadzone są rozmowy negocjacyjne. Jest po 
pierwszej rozmowie z jedną firmą, druga będzie w przyszłym tygodniu. Jeżeli 
nie dojdzie do porozumienia, nie dojdzie do jakichś warunków to wtedy będzie 
przetarg unieważniony. I nie wiadomo, co dalej się będzie działo.  
Kolejna sprawa związana z hotelem - to był przetarg i nie wpłynęła żadna oferta. 
Przygotowywany jest teraz kolejny drugi przetarg i trudno powiedzieć, co się 
dalej będzie działo. Jak nie było przetargu to było zainteresowanie a jak jest 
przetarg to brak zainteresowania. Zupełnie tak jak było w Zdziechowie – były 
przygotowane podziały działek m.in. w Zdziechowie pod budownictwo – jak są 
przetargi nie ma chętnego do zakupu.  
- odnośnie oświetlenia ulicznego– zajmuje się tym p. Karpeta, natomiast 
regulacje /ustawienie zegarów/ w porozumieniu z Wydz. Kom. są ustawiane 
w stosunku do zmiany pory roku. 
- handel na ul. Spółdzielczej- zwróci uwagę Straży Miejskiej żeby udrożnić 
chodnik. 
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Przewod. obrad spytał czy jak odbędzie się kilka przetargów bez 
zainteresowania to czy Gmina będzie mogła sama zagospodarować te budynki. 
 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski odpowiedział, że ma nadzieję, że gdyby doszło 
do tego to nie będzie innego wyjścia. Ale te przepisy, które w tej chwili są 
i uwarunkowania dotyczące środków unijnych to mówią, że powinien być 
wyłoniony operator w wyniku przetargu. Gdyby trzeci przetarg nie doszedł do 
skutku to w następnym doszłoby do tego, że Gmina sam by to prowadziła. Ale 
na to musi wyrazić zgodę organ, czyli Jednostka w Warszawie. 
 
Radny M. Plewa zapytał, czy jest takie zagrożenie, że gdyby nie udało się 
zawrzeć jakiejkolwiek umowy koncesji to wiązałoby się to ze zwrotem środków 
unijnych wyłożonych na projekt kluczowy w przypadku hotelu „pod Dębem”?  
 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski odpowiedział, że nie wiadomo, co będzie. 
Gmina ma obowiązek wyłonić operatora w postępowaniu przetargowym. 
Wszystkie procedury są spełnione a nikt się nie zgłasza, więc Gmina nie może 
być za to karana. Trzeba wybrać inny wariant. Wszystko się rozbija o kwestie 
finansowe. 
 
 
Ad.13. 
Na tym porządek XXXI sesji został wyczerpany. 
 
Przewod. obrad zamknął obrady wypowiadając formułę „Wysoka Rado, 
zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” 
 
Czas trwania sesji od godz. 1300 do godz. 1550 
 
Rada podjęła uchwały od Nr 193 do Nr 197/XXXI/12  
 
Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 
 
 
 Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 
    Krystyna  
Jachowska- Sadura               Artur Łyczek  


